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İYİ Parti Ordu Büyükşehir Belediye Başkan adayı Enver Yılmaz Pazar ve Pazartesi günlerini
Fatsa’da geçirdi.Birinci gün Fatsa adayı Burak Eroğlu’nun aday tanıtım toplantısı, ikinci gün
basın toplantısı ve esnaf gezisi yaptı. Enver Yılmaz nereye gitse müthiş bir ilgi
ile karşılanıyor. Tanınırlık oranı çok
yüksek. İlgi ve alaka
bakımından fevkalade bir karşılığı var.
Sahadaki “kazanacak” algısı her geçen gün büyüyor.
Fatsa proğramını bire bir takip eden bir gazeteci olarak; pozitif algı çıtasını daima yükseltiyor.
Anket yaptırdığını ve oy oranında hep yükselme olduğunu anket sonuçlarına göre kendisi de
beyan ediyor.
Gittiği her ilçede kalabalık katılımlarla karşılanıyor, esnaf ziyaretlerinde sevgiyle kucaklanıyor.
Bunu şahsının medya ofisinden yaptığı paylaşımlarda da somut olarak görüyoruz.
Karizmatik yapısı ve tecrübesi tartışılmaz düzeyde.  
Yönetim tecrübesinin çıtası yüksek.
Kısaca; Enver Yılmaz Fatsa’da kaldığı iki günde ciddi manada “kazanacak aday” havası yarattı.
İlimiz Türkiye’nin en küçük büyükşehir belediyesi.
Hizmete ihtiyacı var. Tecrübeye ihtiyacı var. Kalkınmaya ihtiyacı var. Üretime ihtiyacı var.
Dolayısıyla Enver Yılmaz bu çalışmaları sergileyecek performansı ortaya koyacak dirayete
sahip.
Seçim bu; kazanır kazanamaz, onu bilemeyiz.
Ben çok öncelerde de tanıdığım Enver Yılmaz; Ordu’nun ihtiyaçlarını biliyor, planlamasını da
yapmış durumda.
Enver beyin Fatsa ziyareti beni, bu yazıyı böyle yazma düşüncesine sevk etti. 
İleriki haftalardaki gelişmelerin analizlerinde buluşmak dileğiyle...
*
*
*
HAYDİ FATSA HEP BERABER 
“ÇEVRE YOLUMUZU İSTİYORUZ” 
DİYELİM
Yolu Fatsa’dan geçen tüm siyasetçilerin gündeminde “FATSA ÇEVRE YOLU” olmalı.
31 Mart seçimlerinin ana hedefinde de Fatsa özelinde Fatsa çevre yolunun yapımı vaat edilmeli.
Fatsa geçiş güzergahını kullanan her yolcu Fatsa’dan geçerken ne kadar çile çektiğini
görecektir.
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Artan trafik yükü Fatsa’dan geçen herkesi çileden çıkarmaktadır. 
Geçen hafta Fatsa’da AK Partinin seçim koordinasyon merkezi açılışı yapıldı.
Açılışta Fatsa Belediye Başkanı Etem Kibar “... hedefimizde Fatsa Çevre Yolu yapımının
mutlaka gerçekleştirilmesi var ...” dedi.
Anlaşılıyor ki çevre yolu yapımı yerel yöneticilerin bile gündemine girmiş.
Açılışta Ordu milletvekili Mahmut Özer’de vardı.
Muhtemeldir ki; Mahmut Özer’de bu ihtiyacın bilincinde. 
Perde arkası sohbet ve isteklerde bu ihtiyaç kesinlikle kendisiyle paylaşılmıştır ve
konuşulmaktadır. 
Etem Kibar’ın çevre yolunu dile getirmesi dışında edindiğim bilgilere göre; ikinci dönemde
hedeflerinde çevre yolu yapımına ağırlık vermek varmış.
Fatsa’nın bütün dinamikleriyle birlikte sürekli çevre yolunu gündemde tutmak olacakmış.
Mahmut Özer eski bakan. (Milli Eğitim Bakanı)
Şimdi Milli Eğitim Komisyonu Başkanı.
Mecliste etkin.
AK Partinin parlayan yıldızlarından. 
Ordumuzun milletvekili.
Tabii ki Fatsa’nın tüm ihtiyaçlarına duyarlılık gösterecek, göstermeli.
Dolayısıyla Fatsa’nın çevre yolu ihtiyacını biliyor.
Milletvekili seçimlerinde de kendisine bir soruyla bu meseleyi sormuştum.
Cevabı; “... Fatsa’nın çözülmeyecek hiç bir sorunu kalmayacak ...” demişti.
Şimdi çalışma zamanı.
Hatta başta da söyledim.
Bu yolu kullanan tüm Karadenizli siyasilerin “FATSA ÇEVRE YOLU” ihtiyacı üzerinde çalışması
gerekir. 
Mahmut Özer’de bunun öncülüğünü yapması gerekir.
Etem Kibar başkanımızın gelecek dönemde hedefine çevre yolunu koyması da büyük bir
aşama. 
Şehir dinamiklerini harekete geçirmesi ve meseleyi Ankara gündemine taşıyacak olması etki
yaratacaktır. 
Haydi Fatsa hep beraber “ÇEVRE YOLUMUZU İSTİYORUZ” diyelim.
*
*
*
AN İTİBARİYLE SEÇİMİN GARANTİSİ 
YOK SON HAFTAYI GÖRMEK LAZIM
Ordu Büyükşehir Belediyesi seçimleri ciddi çekişmeli geçecek.
Hilmi Güler ile Enver Yılmaz’ın arasında kıyasıya bir yarış yaşanacağına tanık olacağız.
CHP adayı  da belli oldu. 
Avukat Zekai Sana.
Zekai beyin ismi kulislerde dolaşıyordu zaten.
Ancak resmi açıklama halen beklemede.
Zekai Sana CHP’de yıllardır aktif politika yapan bir kişilik.
Taban kendisini tanır.
Bu durumda büyükşehir için CHP’nin adayı ile birlikte üç güçlü aday yarışacak. 
Ordu seçmeninde oy geçişleri olacak mı?
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Mutlaka olacaktır.
Hilmi Güler ve Enver Yılmaz’ın oy tabanları muhafazakar ve milliyetçi tabana dayanır. Ve oy
geçişleri muhtemeldir.
Soldan İYİ Parti adayı Enver Yılmaz’a oy geçişi olur mu?
Kesin olur, çünkü CHP ile İYİ Parti ittifak yapmamışlar mıydı?
Ancak AK Parti adayı Hilmi Güler’e soldan oy gitmez.
Konuştuğumuz çevrelerde de “CHP’li seçmen muhalefetin güçlü adayına oy vermeye meyilli”
yorumları yapılıyor.
O halde CHP’nin merkez sol seçmeni büyükşehirde Enver Yılmaz’a oy verebilir.
Verse de abes karşılanmaz.
Büyükşehir seçimi gerçekten çekişmeli geçecek.
Açık söylemek gerekirse; Enver Yılmaz’ın yıldızı her geçen gün parlıyor.
Tüm ilçelerde ciddi bir seçmen ilgisi ile karşılanıyor.
Şu an itibariyle sahada en fazla adı konuşulan aday gibi duruyor.
Kazanır-kazanmaz bilemem.
Son haftayı görmek lazım.
Hilmi Güler başkanımız halen görevde bulunan bir aday.
Onun da yarışta güçlü bir figür olduğunu söylemeliyiz.
Hatta en güçlü figür. 
İktidar elinde, imkanlar lehine. AK Partinin zaten güçlü bir seçmen tabanı var.
Taban konsolide olursa sorun yaşamaz.
Fakat tekraren söylemek gerekirse; Enver bey AK Parti seçmenini ikna eder ve kendi name
hesabına oy alırsa yarışın favorilerinden olur.
Kazanırsa da sürpriz olmaz.
Şu an itibariyle seçimin kazananı yok gibi duruyor.
AK Parti seçimi garanti görmemeli.
Bakalım süreç ne gösterecek?
*
*
*
BELEDİYE MECLİS 
ÜYELİKLERİ ÖNEMLİ
Siyasi partiler 20 Şubat Salı günü tüm aday listelerini ilçe seçim kurullarına verecekler.
Belediye başkan adaylarını biliyoruz.
Ancak belediye meclis üyeleri belli değil.
Biliyoruz ki; meclis üyeleri de yönetim kademeleri için önemli.
Meclis üyelerinin de vizyon sahibi olmaları gerekir.
Çünkü meclis kararları, ilçelerin gelecek profillerini şekillendiriyor.
Aldıkları kararlarla kentleri geleceğe hazırlıyor.
Veya perde arkası hesapların yol haritalarını çıkartıyorlar. 
Biz vizyoner kentleri vizyon sahibi meclis üyeleri yönlendirsinler isteriz. 
Çıkar ve menfaatlerini düşünen şahsiyetlerden uzak durulsun isteriz.
Dolayısıyla meclis üyesi olacak kişilerin karekterleri çok önemlidir.
Partiler sanırım bu hafta meclis üyelikleri listelerini yapacaklar. 
Parti yönetimleri ve kurmay ekipleri meclis listelerinde hassas davranmalarını öneririz. 
*
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*
*
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